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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

PROCES VERBAL 
         Încheiat astăzi  13 februarie 2025  în cadrul  ședinței  extraordinare, convocată de 

îndată, a Consiliului Local al municipiului Huşi,conform Dispoziţiei primarului  

municipiului Huşi nr.87 din 12.02.2025 
 

 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.87 din 12.02.2025 a fost convocat 

de îndată   în  ședință  extraordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  13 

februarie  2025 , ora 12,00. Conform dispozitiei de convocare lucrările ședinței extraordinare, 

convocată de îndată,  din  data de 13 februarie 2025 se desfășoară prin mijloace electronice 

utilizând o platformă online de videoconferință .  

           La şedinţa participă: primarul  municipiului Husi– ing.Ciupilan Ioan , secretarul 

general al municipiului Huși – jr.Monica Dumitrașcu. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă: d-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica 

Locala, ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor Europene, ing.Dumascu 

Emanoel – sef Serviciu Tehnic. 

          La ședința CL Husi din  13 februarie  2025  nu  au   participat reprez.  presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

12.02.2025   a Dispozitiei nr.87 din 12.02.2025. 

         Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi  face prezența,  

prin apel nominal, constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție, sunt prezenţi la şedinţa 

un număr de  15 consilieri locali, din care: 

▪  3 consilieri locali au fost prezenti fizic la sediul Primăriei mun.Huși 

(dl.Ciupilan Valeriu Ioan – presedinte de sedinta, d-na Ivanovici Georgiana, 

d-na Matei Gabriela); 

▪  12 consilieri locali  sunt   prezenti la sedinta   folosind o platforma online de 

videconferinta; 

 un numar de 2 consilieri locali nu au raspuns apelului nominal facut de 

doamna secretar general, la inceputul sedintei,  nu erau conectati la 

platforma online de videconferinta (dl.Bîrsă Ștefan–Andrei*, dl.Focia 

Alexandru**). 

❖ 1 consilier  local  lipseste  motivat ( dl. consilier Țocu Cătălin). 

❖ 1 consilier  local  lipseste  nemotivat (Corjinschi Ioan-Alexandru). 

          Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi : Se constată că 

şedinţa este legal constituită.  

 
         Preşedinte de şedinţa pentru luna februarie  2025  este domnul   consilier local  CIUPILAN 

VALERIU-IOAN  .     

 

        Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi: Avand in vedere 

ca este  desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul domnului consilier Ciupilan 

Valeriu -Ioan.  
 

 

____________________________ 
dl.consilier Bîrsă Ștefan – Andrei*- vezi pg.nr.3 din pv.sed. CL 13.02.2025  

dl.consilier Focia Alexandru** - vezi pg.nr.3 din pv.sed. CL 13.02.2025 
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        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  local  Ciupilan Valeriu-Ioan: Buna ziua, 

avem 1(unu) punct inscris  pe ordinea de zi a sedintei, Proiectul de hotarare nr.48 din 

12.02.2025. Supun la vot ordinea de zi. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.           

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. 

crt. 

 

Numele şi prenumeleconsilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  absent* 

2.  Bobârnat Radu  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta  

- - 

3.  Boeru Sergiu 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Brînză Andrei - Dan  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Chetran Cela - Tamara  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Ciupilan Valeriu-Ioan 
X 

prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

8.  Cocuz Adrian  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru absent nemotivat  

10.  Donciu George - Răducu 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Focia Alexandru  absent** 

12.  Ivanovici Georgiana  
X 

prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

13.  Matei  Gabriela  
X 

prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

14.  Matei Ionel 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

15.  Pascal Petru 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

16.  Patrașcu Luiza  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

19.  Țocu Cătălin  absent  motivat 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Ciupilan Valeriu-Ioan: Ordinea de zi a 

fost aprobată cu  15 voturi pentru). 
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Ordinea de zi are urmatorul continut, conform Dispozitiei de convocare: 

1. Proiect de hotarare nr.48  din 12.02.2025 pentru aprobarea Actului Adițional  

nr.2 la Protocolul de colaborare încheiat cu C.N.A.I.R. pentru Elaborarea 

Studiului  de Fezabilitate pentru obiectivul de investitii  “Șoseaua de centură 

(VO) a Municipiului Huși” – initiator primarul municipiului Husi. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

1. Proiect de hotarare nr.48  din 12.02.2025 pentru aprobarea Actului Adițional  

nr.2 la Protocolul de colaborare încheiat cu C.N.A.I.R. pentru Elaborarea 

Studiului  de Fezabilitate pentru obiectivul de investitii  “Șoseaua de centură 

(VO) a Municipiului Huși” – initiator primarul municipiului Husi. 

         Domnul consilier local Ciupilan Valeriu-Ioan : Inainte de a trece la discutarea ordinei 

de zi, va rog sa prezentati avizele de la comisiile de specialitate pentru acest proiect de 

hotarare!? 
  Doamna  consilier Ivanovici Georgiana : Din partea Comisiei   juridică, de disciplină și 

administrație publică – exista  aviz  favorabil   pentru  proiectul  de hotarare.  

  Doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Din partea Comisiei  de  amenajarea teritoriului și 

urbanism– exista  aviz  favorabil   pentru  proiectul  de hotarare.  

 Domnul consilier Boeru Sergiu: Din partea Comisia de buget-finanţe, activităţi economice – 

exista  aviz  favorabil   pentru  proiectul  de hotarare.  

  Domnul consilier  Matei Ionel : Din partea Comisiei  de muncă, familie, protecție socială, 

administrarea serviciilor publice furnizate, proiecte europene și relații externe – exista  aviz  

favorabil   pentru  proiectul  de hotarare.  

         Domnul consilier local Ciupilan Valeriu-Ioan :Va multumesc! Sunt discutii la acest 

proiect de hotarare?  

 

❖ Intră în sala de ședință domnul consilier local Bîrsă Ștefan – Andrei(prezent fizic la 

sediul Primariei mun.Huși). Sunt prezenți la ședință un număr de 16 consilieri. 

 

        Domnul consilier Brînză Andrei–Dan: As avea eu cateva intrebari, daca imi permiteti? 

       Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Ciupilan Valeriu-Ioan:Da, spuneti, va 

rog!? 

        Domnul consilier Brînză Andrei–Dan: “Colegii dvs. de la PSD, prin vocea domnului 

Irinel Stativă , la “înzestrarea”  Consiliului Local, cand am fost prezenti cu totii, dumnealui a 

spus despre traseul Tișița – Huși- Albița, care include si varianta Hușului. Intreabarea mea 

este, aceasta varianta , acest drum, se mai face sau nu?” 

         Domnul consilier local Ciupilan Valeriu-Ioan :Da, bine, domnule consilier, acuma o sa 

vi se raspunda!  

         Domnul ing.Dumascu Emanoel- sef Serviciu Tehnic: Despre ce drum a intrebat? 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Ciupilan Valeriu-Ioan: Despre 

drumul-expres. 

         Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Raspund eu domnului 

consilier Brînză!  

 

❖ S-a conectat la platforma  online de videoconferinta domnul consilier local Focia 

Alexandru . Sunt prezenți la ședință un număr de 17 consilieri. 

 

          Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Discutiile pe care le port 

de anul trecut cu Ministerul Transporturilor, sunt 2 investitii care, nu privesc una cu alta,  

Soseaua de centura  din cauza asta s-a si amanat, pentru ca se intersecta cu acel viitor drum-

expres, care nu stiu cand se va finanta, si in aceasta cauza ne-a dat sa modificam SF, sa avem 
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2 intersectari , unii cu altii. Soseaua de centura are finantare, de asta ni s-a cerut in termen de 

urgenta sa duc noul contract, cu valorile efectiv care se deruleaza prin Primaria Municipiului 

Husi, si noul  Protocol, este deja pusa pe finantare pe fonduri europene. Drumul expres s-ar 

putea sa se faca, s-ar putea sa nu se faca. Din punctul meu personal de vedere nu cred ca se va 

face inaintea Soselei de centura.” 

        Domnul consilier Brînză Andrei–Dan: “Totusi, avem informatii ca sunt prinsi banii in 

bugetul national pentru acest studiu de fezabilitate.” 

        Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: ”Domnule consilier Brînză, 

dvs. aveti niste informatii, eu am niste lucruri clare, dupa cum vedeti am niste documente pe 

care ni le cere  Ministerul Transporturilor, nu le cere Jan Ciupilan. Deci, daca nu vreti sa 

votati, nu votati, renuntam la Soseaua de centura, si asta este!? 

         Domnul consilier Brînză Andrei–Dan: Nu, domnule primar, voi vota pentru, daca 

este… 

          Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “V-am ascultat, domnule 

consilier Brînză, va rog sa nu ma intrerupeti, daca aveti ceva impotriva realizarii Soselei de 

centura, spunet ca nu o votam , trimitem inapoi Protocolul ca nu o mai facem , si “sarut-

mana”! “ 

          Domnul consilier Brînză Andrei–Dan: “Domnule primar, dar nu avem nimic impotriva 

Soselei de centura !” 

          Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Domnule consilier Brînză, 

eu am fost, Soseaua de centura , nu, in drumul expres nu este implicate Primaria, Primaria  

si-a dat toate avizele pentru respectivul. Dar ce pot sa va spun, din cele 2 SF-uri pe care le-am 

discutat in AMC-uri, sunt trasee separate.” 

          Domnul consilier Brînză Andrei–Dan: Am inteles, practic, sunt 2 proiecte diferite. 

          Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Exact, asta v-am spus. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  local  Ciupilan Valeriu-Ioan:Alte 

intrebari?Doamna consilier Popa, va rog!? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Asteptam o precizare din partea 

Executivului, s-a ridicat problema in Comisie, cu privire la respectarea prevederilor din 

hotararea data in luna noiembrie respectiv, 2% contributie proprie, si 98%, “40%” prin 

finantare externa, si “58%”  de la bugetul statului. Rog sa se precizeze de catre Executiv, 

daca este valabila aceasta proportie si acum, avand in vedere ca in acest material nu s-a facut 

aceasta precizare. 

         Domnul ing.Dumascu Emanoel- sef Serviciu Tehnic: „Este valabila, doamna consilier! 

Hotararea Consiliului Local , data cu alocarea de 2%, insumand undeva la 85.000 lei, este 

valabila. Acest Act aditional care a aparut urgent, stabileste doar in sarcina cui sunt acele 

responsabilitati din hotarare, adica imparte responsabilitatile  cu cei 2 parteneri – CNAIR si 

Municipiul Husi. Suma pe care o vedeti dvs. in acest Act aditional se refera la faptul ca se va 

derula in totalitate prin Municipiul Husi. Asta este explicatia de acolo, contributia 

Municipiului Husi, suma respectiva, dar contributie insemnand ca suma se va derula prin 

Municipiul Husi.” 

         Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Vreau sa mai intervin si eu 

un pic!? Cand am semnat parteneriatul cu CNAIR-ul , pentru a putea urgenta finalizarea 

acestei lucrari, mi s-a spus ca, doar daca va ocupati dvs. de anumite categorii de lucrari , pe 

care astazi le vedeii in contractul de, sunt sume de care ne vom ocupa noi, efectiv, de 

realizarea lor, pe care le avem noi, licitatia SF, licitatia PT, practic  ce nu depaseste  2% din 

ce a insemnat initial. Astea sunt sume din repartizarea bugetului care ne revin noua.” 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Ciupilan Valeriu-Ioan: Alte 

nelamuriri? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Si mai rugasem pe doamna Sirghe, sa 

verifice, daca se mentine Protocolul de colaborare sau Acord de Parteneriat? 
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           Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu Managementul Proiectelor Europene: “Da, 

pot sa va raspund, se mentine “Protocol de colaborare”, intr-adevar la Actul aditional la 

Protocol, Actul aditional nr.1 , este specificat acel Acord de parteneriat, dar se mentioneaza 

acolo ca, in toate documentele contractului de finantare , intelesul de protocol, Protocolul are 

inteles de Acord de parteneriat, dar nu schimba ca si document.Deci, se intelege ca si cum ar 

fi Acord de parteneriat, lucrul acesta l-au specificat in Actul additional nr.1, nu ca se modifica 

titlul documentului. Si am discutat si cu dumnealor aspectul acesta.Deci, ramane Protocol de 

colaborare.” 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Ciupilan Valeriu-Ioan: Multumim! 

Supun la vot proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.       
             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. 

crt. 

 

Numele şi prenumeleconsilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  
X 

prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

2.  Bobârnat Radu  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta  

- - 

3.  Boeru Sergiu 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Brînză Andrei - Dan  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Chetran Cela - Tamara  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Ciupilan Valeriu-Ioan 
X 

prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

8.  Cocuz Adrian  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru absent nemotivat  

10.  Donciu George - Răducu 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Focia Alexandru  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  
X 

prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

13.  Matei  Gabriela  
X 

prezent fizic la 

sediul Primariei 

Husi 

- - 

14.  Matei Ionel 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

15.  Pascal Petru 
X 

foloseste platforma  

online de 

- - 
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videoconferinta 

16.  Patrașcu Luiza  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

19.  Țocu Cătălin  absent  motivat 

        Doamna jr.Monica Dumitrascu – secretar general al municipiului Husi : Hotărârea 

a fost adoptată  cu 17 voturi pentru).  

 

         Domnul primar al   municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Vă mulțumim! 

 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Ciupilan Valeriu-Ioan : Vă multumesc 

frumos, o zi bună! Declar închise lucrările  ședinței  extraordinare, convocata de îndată, 

a Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din data de  13 februarie  2025 . 

              
 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                            SECRETAR GENERAL ,   

            Ciupilan Valeriu-Ioan                                                       jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
    Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


